
De rekening klopt
De � nanciën van de gemeente Bornem gaan opnieuw de goede kant uit. 
Dat bleek op de gemeenteraad bij de goedkeuring van de jaarrekening 
van 2022 en bij de budgetbesprekingen voor 2024.  

We blijven investeren in Bornem. Ondanks enkele moeilijke jaren met 
extra uitgaven en minder inkomsten door corona, de impact van de stijgen-
de energieprijzen en de hoge inflatie met oplopende grondstofprijzen en 
tien loonindexeringen deze legislatuur. De totale investeringen zullen bij het 
einde van de legislatuur meer dan 42,5 miljoen euro bedragen.

Ook voor de schulden gaat het de goede kant op. In 2018 kreeg Bornem 
met meer dan 2.300 euro schuld per inwoner nog de zilveren medaille van 
de hoogste schulden in de regio toebedeeld (na de stad Mechelen) maar 
de schuld per inwoner zakt eind 2024 onder de 1.900 euro. De tering naar 
de nering zetten en tegelijkertijd blijven investeren in 
Bornem, het kan! 

Beste Bornemnaar 

De verkiezingen van 2024 zijn in aantocht. Achter de 
schermen zijn we bezig met de inhoud van ons pro-
gramma, de opmaak van de kandidatenlijst en het 
uitstippelen van een campagne. De afschaffi ng van 
de opkomstplicht voor de lokale verkiezingen maakt 
van motiveren om te gaan stemmen een extra uitda-
ging. Wil jij meehelpen? Geef gerust een seintje.

Intussen werken wij verder vanuit een langetermijn-
visie aan de thema’s die we met onze coalitiepartner 
afspraken. Die thema’s zijn netheid en klein onder-
houd, inspraak en participatie met onder andere een 
infomarkt over de aanleg van een nieuwe en veilige 
Sint-Amandsesteenweg. We hebben aandacht voor 
de deelgemeenten, jongerencomplex Breeven, wel-
zijn, lokale economie, masterplan 
Bornem centrum en fi etspaden. 

Zag u het ook?
Digitaal tijdperk 
De verouderde parkeermeters in het 
centrum werden vervangen door 
cashless automaten. Vanaf nu betaalt 
u elektronisch of via de app. Het eerste 
halfuur gratis parkeren blijft behouden.

Bornem feestgemeente 
SpeelpleinRock sloot de zomervakantie af ter 
ere van twintig jaar speelplein. De Ketnet-
band, Jeuk en de Zebra’s maakten er een top-
namiddag van. Ook de dag van de Bornem-
naar sloot de zomer in stijl af. Verschillende 
artiesten zorgden samen met springkastelen, 
animatie en de verenigingen voor een gewel-
dige afsluiter van de zomer in Bornem.

Ivo Van Aken 
afdelingsvoorzitter 
N-VA Bornem

Kristof Joos
schepen van Financiën

Saadet Gülhan
schepen van Mobiliteit, 
Jeugd en Gezin en 
Evenementen

Veilige schoolomgevingen 
We pakten de schoolomgevingen van De 
Linde, ’t Hinkelpad en de Huveneersschool 
in Hingene aan na een grondige studie. 
Zo deden we dat ook met de Bernardus-
school. Het komende schooljaar zijn ook 
de andere schoolomgevingen aan de beurt: 
De Kinderplaneet, De Appelboom, OLVP 
(kleuterschool, lagere school en middelbaar 
onderwijs), Huveneersschool Wintam en 
Sint-Carolus in Eikevliet. 
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Een bloeiende gemeente
We versterken Bornem als aantrekkelijke woonomgeving 
dankzij digitale ontwikkeling, de aanleg van kunstgras-
voetbalvelden en omnisportterrein, een hondenzwemvijver 
en de aanplant van bossen.

Het is belangrijk om digitale technologie te omarmen. We 
investeren met onze gemeentelijke ICT-afdeling fors om 
diensten toegankelijker en efficiënter te maken. We stimule-
ren onze sporters met de aanleg van kunstgrasvelden en we 
creëren ontmoetingsplaatsen waar nieuwe vriendschappen 
en samenhorigheid gekoesterd wordt. Groen en duurzaam-
heid zijn essentieel. Daarom pakken we illegale stortplaatsen 
aan en zorgen we voor de aanplant van bossen. Zo tonen we 
respect en verantwoordelijkheid voor natuur en het behoud 
van onze prachtige omgeving. We verrijken de omgeving 
voor toekomstige generaties. 

Dikke merci, Dirk Zoldermans
Dirk werd op 14 oktober 2018 verkozen als gemeenteraadslid voor N-VA Bornem. 
Hij engageerde zich gedurende meer dan vier jaar als fractievoorzitter in de gemeenteraad. 
Tot hij de voorbije zomer zijn ontslag gaf als gemeenteraadslid en lid van het bestuur van 
onze partij. 

Dirk blijft lid van de N-VA en geeft ons zijn steun voor de komende lokale verkiezingen. 
Wij bedanken hem voor zijn engagement in tal van samenwerkingen en adviesraden. 
Zijn speerpunt om het landelijk karakter van ons Beurm zoveel mogelijk te bewaren blijft 
bestaan.

Ivo Van Aken is eerste opvolger, en legde de eed af als gemeenteraadslid op 12 september. 
Hij wordt fractievoorzitter en neemt de taken van Dirk over: voorzitterschap gemeenteraads-
commissie algemeen bestuur, vertegenwoordiger Ivarem, afgevaardigde Bosgroep Antwerpen 
Zuid, de Zilverreiger en Toerisme Klein-Brabant Scheldeland. Veel succes! 

Restauratie eendenkooi
De eendenkooi op het kasteeldomein Marnix de Sint-Aldegonde werd de voorbije maanden in haar historische staat hersteld. 
Stichting Kempens Landschap en de gemeente Bornem zetten hun schouders onder het herstel en de openstelling van dat 
beschermde monument. 

Dat gebeurde in het kader van het toeristisch hefboomproject ‘Van Steen tot 
Steen langs de Schelde’. De Stichting ontving voor de restauratie en de openstelling 
subsidies van Toerisme Vlaanderen, het agentschap Onroerend Erfgoed en de VGP 
Foundation.

Werner Van Eetveldt
ondervoorzitter en 
bestuurder Toerisme 
Klein-Brabant Scheldeland

We benutten de digitale kansen, omarmen sportieve passie 
en beschermen onze natuurlijke omgeving. We bouwen 
samen aan een gemeente waarin het goed wonen is.”

Eddie Bormans
schepen van Sport, Milieu, ICT, Energie en Dierenwelzijn

bornem@n-va.be



Zonnekloppers 
Hingene

Stroomfestival

Avondmarkt 
Hingene

Veilige schoolomgeving 

Dag van de 
Bornemnaar

Zonnekloppers Branst

Zo was de zomer van 2023

Silke Hielegems, bestuurslid 
“De N-VA moddert niet aan en dat vind ik belangrijk”

Vanwaar jouw keuze voor de N-VA?
De N-VA vindt de balans tussen solidariteit en een evenwichtige begroting. We moeten 
vandaag al stilstaan bij de toekomst van de volgende generaties. Ook in de gemeentepolitiek 
sprak de partij mij steeds aan. Ik vind verkeersveiligheid en burgerparticipatie essentieel, 
het zijn speerpunten die N-VA Bornem hoog in het vaandel draagt. De N-VA hakt effectief 
knopen door. N-VA Bornem beschikt over de nodige durf, bewijs daarvan is de start van de 
werken aan de Sint-Amandsesteenweg.

Wat is voor jou het mooiste plekje van Bornem?
Bornem heeft ontzettend veel mooie plekjes. Ik vind het altijd fantastisch om mensen van 
buiten Bornem mee te nemen naar onze mooie gemeente. Wanneer ik toch een plaats moet 
kiezen, ga ik voor het visponton aan ‘de kil’ in Mariekerke. Een prachtige plaats om volledig 
tot rust te komen met zicht op de Schelde. Na een zware dag, kan je daar, uitkijkend op het 
water, bezinnen en vooral genieten. Op een zonnige zomeravond, fonkelen de glinsteringen 
op het water feller dan de mooiste diamant.

Zonnekloppers Branst

Hingene

www.n-va.be/bornem



Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.

De agenda van Ben Weyts

“Kwaliteitsvol onderwijs is 
  dé grondstof voor onze welvaart. 
  We doen grote hervormingen. 
  Die zullen op termijn lonen.”

Ben Weyts, Vlaams minister van Onderwijs

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)


